

**LEVEL GAUGE
CLEANER
FRAGRANCE-FREE**

**NETTOYANT D'INDICATEURS
DE NIVEAUX
SANS PARFUM**

**FORMALDEHYDE FREE
SANS FORMALDÉHYDE**

ECOLOGICAL

ELIMINATES ACCUMULATIONS OF TOILET TISSUE AND SEDIMENTS
DOES NOT STAIN

BOSS products are used in several countries as an environmental alternative of choice in the treatment of wastewater from agricultural, municipal, recreational and residential origins.

DIRECTIONS FOR USE:

1- Flush the tank. Rinse if equipped with rinsing jets of fill with clear water and flush a few times. 2- One well rinsed, close the evacuation trap and fill the tank at about 50% capacity with water. 3- For a 180 liter tank (40 gal), pour half a bottle of RV-BOSS™ LEVEL GAUGE CLEANER and finish filling with water. 4- Let stand 2 to 5 days (the longer the period, the better the results). 5- Drain and rinse the tank.

NOTE: Dirt-encrusted indicators may require additional treatments. Do not use with other products. To avoid recurrence of clogged indicators use the RV-BOSS™ products for regular treatment of waste water and follow the instructions. DO NOT USE IN THE FRESH WATER TANK.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to a refund of the product purchase price only.
STORAGE: DO NOT FREEZE. If R.V. BOSS™ does not perform to your expectation call us at 1 800 771-6728

ÉCOLOGIQUE

ÉLIMINE LES ACCUMULATIONS DE PAPIER HYGIÉNIQUE ET DE SÉDIMENTS
NE TACHE PAS

Les produits BOSS sont utilisés dans plusieurs pays comme alternative environnementale de choix pour le traitement des eaux usées d'origines agricoles, municipales, récréatives et résidentielles.

MODE D'EMPLOI:

1- Vidanger le réservoir. Rincer si muni de jets de rincage ou rempli d'eau propre et vidanger à quelques reprises. 2- Une fois bien rincé, fermer la trappe d'évacuation et remplir d'eau à 50% de sa capacité. 3- Pour un réservoir de 180 litres (40 gal), verser 1/2 bouteille de RV-BOSS™ NETTOYANT D'INDICATEURS DE NIVEAUX et finir de remplir avec de l'eau. 4- Laisser reposer de 2 à 5 jours (plus longue est la période, meilleurs seront les résultats.) 5- Vidanger le réservoir et rincer.

NOTE: Les indicateurs incrustés de saleté peuvent demander des traitements supplémentaires. Ne pas utiliser avec d'autres produits. Pour éviter que les indicateurs soient obstrués à nouveau, utiliser les produits RV-BOSS™ pour le traitement régulier des eaux usées et suivre le mode d'emploi. NE PAS UTILISER DANS LE RÉSERVOIR D'EAU PROPRE.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement.
ENTREPOSAGE: ÉVITER LE GEL. Si RV-BOSS™ n'atteint pas vos attentes, contactez-nous au 1 800 771-6728

Contains: Copper Sulfate(II) Pentahydrate, Sulfuric Acid. May cause dangerous fumes when mixed with other products. Do not mix with Alkali. Do not swallow. Avoid contact with eyes and skin. Use in a well-ventilated area. Handle with care. Keep out of reach of children. FIRST AID TREATMENT: If swallowed, call a Poison Control Centre or a doctor immediately. Do not induce vomiting. EYES: Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. SKIN: Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: Sulfate de Cuivre(II) Pentahydraté, Acide Sulfurique. Peut dégager des émanations dangereuses lorsque mélangé avec d'autres produits. Ne pas mélanger avec Alkali. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux et la peau. Utiliser dans un endroit bien aéré. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. PREMIERS SOINS: En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. YEUX: Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. PEAU: Rincer la peau contaminée à l'eau et au savon.



17792



UPC: 6 28452 17792 9



St-Hyacinthe, QC J2R 1E4
1 800 771-6728

MADE IN / FABRIQUÉ AU